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Lady Lawyer | De vorba cu Mihaela Ion, Partener PNSA: ”În fiecare moment

important al vieții mele profesionale am simțit cum fiecare om din jurul meu a

contribuit la pașii ce au urmat. Povestea continua de aproape 20 de ani alaturi de

echipa PNSA, pe care o simt deja ca parte din familie; spun asta pentru ca au fost

prezenți în orice etapa a vieții și devenirii mele ca om”

Profesionalismul este cel care definește un avocat, iar diferențele sunt generate prin munca, implicare,

pregatire continua.  „Atunci când vorbesc despre lumea avocaturii ma raportez generic la avocați și nu

specific la femeile sau barbații din avocatura. Aceasta nu pentru rațiuni de incluziune, evitarea raportarii la

vreun gen anume, ci pentru ca vorbim despre o profesie (de avocat) unde toți – femei sau barbați deopotriva

– suntem supuși unei sume constante de provocari.  Desigur, provocarile sau modul de a raspunde acestor

provocari difera, însa nu cred ca de la un gen la altul, ci de la un om la altul”, puncteaza Mihaela Ion, 

Partener Popovici Nițu Stoica& Asociații ( PNSA). 

La început de primavara, BizLawyer le aduce în prim plan pe doamnele din avocatura de business care se remarca

prin proiectele pe care le dezvolta și prin soluțiile juridice oferite.

Mihaela Ion subliniaza faptul ca nu crede într-o clasificare a profesiei de avocat dupa gen sau alte criterii. Din

punctul sau de vedere, valoarea sau succesul unui avocat se masoara, la fel ca și în orice profesie, în funcție de cel

care face evaluarea și de obiectivul evaluarii. „Pentru mine, personal, valoarea este data de mulțumirea din privirea

clientului la finalul audierilor în fața unei instanțe sau a unei alte autoritați, de reacția primita de la participanți în

cadrul sesiunilor de training privind conformarea cu legislația concurenței pe care le implementez, de reacția

colegilor aflați de cealalta parte a baricadei etc. Dupa cum vedeți, aprecieri subiective care țin de relația dezvoltata

între oameni în exercitarea propriilor profesii”, nuanțeaza interlocutoarea 

Biz

Lawyer.

Partenerul PNSA menționeaza faptul ca nu știe daca exista diferențe de percepție între un domn și o doamna în

aceasta lume, iar daca exista, atunci ea se declara mulțumita pentru ca nu le-a întâlnit.

„În ce priveste împrietenirea cu tehnologia, nu am dat un test de aptitudini/abilitați tehnice și nici nu știu sa existe

un astfel de test implementat la nivel de profesie care sa compare rezultatele în funcție de performanțele unei

categorii anume. Ce pot sa spun este ca, în general, profesia de avocat presupune sa fii curios, sa descoperi, așa ca

oricine deține înca aceasta sete de cunoaștere se va împrieteni rapid cu tehnologia”, mai spune avocatul.

Oamenii sunt cei care fac diferența

Parcursul profesional pe care Mihaela Ion l-a avut pâna acum a fost marcat de multe momente importante care au

fost determinante în evoluția sa. Lecțiile majore învațate de la oamenii care i-au fost alaturi au ajutat-o sa evolueze

și sa ajunga la nivelul de astazi. „În curând cred ca se fac aproape 20 de ani de când sunt în echipa PNSA și îmi

amintesc atât de clar momentele-cheie ale parcursului profesional, dar mai ales oamenii care au fost alaturi de
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mine. Subliniez oamenii, pentru ca în fiecare moment important al vieții mele profesionale am simțit cum fiecare

om din jurul meu a contribuit la pașii ce au urmat”, precizeaza interlocutoarea 

Biz

Lawyer.

Primul moment major din parcursul sau în lumea juridica a fost atunci când a ajuns la concluzia ca nu vrea sa

ramâna la Ploiești,  acolo unde începuse cariera de avocat, cu tot specificul și dinamica aferenta. Și-a dorit sa

„vada” cum este avocatura la București, iar aceasta dorința a condus-o catre realizarile din ultimele doua decenii.

„Al doilea moment – când mi-am dat seama ca aș vrea sa ma specializez în dreptul concurenței – nu am ratat nicio

conferința pe acest subiect organizata de Consiliul Concurenței, în orice dosar/proiect pe care îl primeam încercam

sa vad daca am, înainte de orice, un temei pe dreptul concurenței. Al treilea moment este acela când am decis ca

vreau sa lucrez în departamentul de concurența din cadrul unei firme mari de avocatura… De atunci, povestea

continua de aproape 20 de ani alaturi de echipa PNSA, pe care o simt deja ca parte din familie – spun asta pentru

ca au fost prezenți în orice etapa a vieții și devenirii mele ca om”, povestește Partenerul PNSA. 

Oamenii, prin comportamentul lor, prin implicarea lor sunt cei care fac diferența în modul în care se evidențiaza

într-o profesie. Succesul în avocatura, la fel ca în multe alte meserii, nu are nicio legatura cu genul. Femei sau

barbați, experții din acest domeniu, se evidențiaza prin munca lor continua.
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